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Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok  

Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 

Mesto Malacky, Bernolákova 5188/1A, 901 01 Malacky 

 
 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok, konaného dňa  21.06.2023 
o 17.00 hod. v budove Mestského úradu v Malackách, Bernolákova 5188/1A, v zasadacej 

miestnosti  na III. poschodí 
 
Prítomní členovia komisie:     Ing. Štefan Hronček – predseda komisie, 

                                                 Mgr. Marián Andil – podpredseda komisie,     
                                                   Mgr. Robert Peťko - člen 
                                                   JUDr. Andrej Kliment - člen 
                                                   Bc. Michelle Palkovičová- člen 
                                                   Stanislav Slezák - člen 
                                                   Mgr. Renata Biksadská - člen 
                                                   Jana Paičková - člen 
 
Neprítomní členovia komisie: Vojtech Kubina 
 

                                                                            
Tajomníčka komisie:               Mgr. Martina Přibylová  
 
Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok bolo zvolané pozvánkou zo dňa 16.06.2023 
zverejnenou aj na webových stránkach mesta spolu s plánovaným programom zasadnutia. 
 
Program zasadnutia komisie :  
 

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Predstavenie jednotlivých členov komisie   

3) Poučenie a informácia o ochrane osobných údajov v súvislosti s prácou člena komisie – 

vyplnenie potrebných tlačív k uvedenému 

4) Oboznámenie s náplňou práce a spôsobom fungovania komisie 

5) Rozdelenie jednotlivých oblastí činnosti komisie do kompetencie jednotlivých členov 

6) Návrhy jednotlivých oblastí, ktoré je potrebné v danej problematike aktuálne riešiť 

7) Rôzne-diskusia 

8) Záver 

 
 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia 
 
Zasadnutie komisie otvoril a a aj naďalej viedol predseda komisie Ing. Štefan Hronček, ktorý v úvode 
privítal  prítomných a zároveň predložil návrh ďalšieho programu na zasadnutie komisie. Predložený 
návrh programu bol jednohlasne schválený. Vzhľadom k programu rokovania MsZ, ktoré sa bude konať 
dňa 22.06.2023 a s ktorým bol predseda včas oboznámený, nebude komisia nebude prejednávať na tomto 
zasadnutí nič, čím sa bude zaoberať toto zasadnutie zastupiteľstva, keďže v jeho programe nie je nič, čo 
by mohlo byť relevantné pre jednanie tejto komisie. 
 
Členovia komisie odsúhlasili návrh programu zasadnutia komisie podľa predloženého návrhu takto:  
 
Hlasovali:   za:     8              proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
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K bodu 2- Predstavenie jednotlivých  členov komisie:  
 
Predseda komisie predstavil podpredsedu a jednotlivých členov komisie.   
 
 
K bodu 3 – Poučenie a informácie o ochrane osobných údajov v súvislosti s prácou člena komisie 
 
Predseda komisie spolu s tajomníčkou komisie poučili komisiu o povinnosti zachovávať mlčanlivosť 
o skutočnostiach, o ktorých sa dozvedeli v súvislosti s výkonom funkcie člena komisie, o základných 
právach a povinnostiach v súvislosti s ochranou osobných údajov v zmysle zák.č. 18/2018 Z.z. o ochrane 
osobných údajov. Zároveň boli členovia informovaní o tom, aké ich osobné údaje budú spracúvané, po 
akú dlhú dobu a za akým účelom v súvislosti s výkonom ich funkcie a to na základe zákonnej povinnosti, 
keďže spracúvanie je nevyhnutné pre plnenie úloh pri výkone verejnej moci zverenej prevádzkovateľovi- 
Mestu Malacky a pre splnenie úlohy realizovanej vo verejnom záujme v zmysle čl. 6 ods.1 písm.  c) 
a písm. e) Nariadenia EU o GDPR a § 13 ods. 1 písm. c) a písm .e) zákona č. 18/2018 Z.z. a v zmysle 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  
 
O všetkých týchto skutočnostiach jednotliví členovia komisie vyplnili a podpísali príslušné dokumenty 
a svojím podpisom potvrdili, že sú o daných skutočnostiach oboznámení. 
 
K bodu 4 - Oboznámenie s náplňou práce a spôsobom fungovania komisie 
 
Predseda komisie zdôvodnil potrebu vzniku komisie najmä s ohľadom na súčasnú spoločenskú situáciu 
a situáciu v mnohých oblastiach v meste s tým, že komisia bude fungovať ako poradný orgán voči 
zastupiteľstvu mesta. 
 
Predseda komisie oboznámil komisiu so základnou náplňou jej činnosti. 
 
Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok:  

- prejednáva návrhy všeobecne záväzných nariadení mesta v oblasti svojho pôsobenia 
- spolupôsobí pri riešení problémov a sťažností súvisiacich s bezpečnosťou a verejným poriadkom 
- predkladá podnety na zabezpečenie bezpečnosti a verejného poriadku v meste 
- predkladá podnety na zlepšenie ochrany majetku mesta a občanov mesta 
- predkladá podnety na zlepšenie poriadku, čistoty, hygieny v uliciach mesta, na verejných 

priestranstvách mesta a verejne prístupných miestach 
- prejednáva stav kriminality a priestupkovosti v súčinnosti s Mestskou políciou a navrhuje 

opatrenia 
- prejednáva bezpečnosť pred požiarmi a ohrozeniami súvisiacimi so zmenou klímy v súčinnosti 

s Dobrovoľným hasičským zborom a navrhuje opatrenia a nápravu 
- v súčinnosti s komisiou prevzdelávanie sa zaoberá problematikou nárastu násilia, šikany 

a aktuálnej migračnej krízy 
 

Členovia komisie odsúhlasili návrh náplne činnosti komisie podľa predloženého návrhu takto:  
 
Hlasovali:                   za:  8                 proti:    0                 zdržal sa: 0                    nehlasoval: 0  

 
 
K bodu 5- Rozdelenie jednotlivých oblastí činnosti komisie do kompetencie členov 
 
Predseda komisie navrhol nasledujúcu štruktúru komisie a rozdelenie kompetencií jej 
jednotlivých členov:  
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1. Bezpečnostná a právna ochrana :  

 
- Mgr. Róbert Peťko 
- JUDr. Andrej Kliment 
- Bc. Michelle Palkovičová 

 
 

2. Záchranný systém a požiarna ochrana:  
 
-  Stanislav Slezák 
 - Vojtech Kubina 
 
 

3. Školstvo a sociálna oblasť:  
 

- Mgr. Renata Biksadská 
- Jana Paičková 

 
Uvedené rozdelenie kompetencií zdôvodnil predseda komisie pracovnými skúsenosťami jednotlivých 
členov komisie. Členovia komisie odsúhlasili návrh rozdelenia kompetencií v rámci činnosti komisie 
medzi jednotlivých členov podľa predloženého návrhu takto:  
 
Hlasovali:    za:8                   proti:      0               zdržal sa:  0                   nehlasoval: 0 

 

 

 

K bodu 6 - Návrhy jednotlivých oblastí,  ktoré je potrebné v danej problematike aktuálne riešiť 

 

 

 

- Parkovacia politika v meste- je potrebné preveriť, do akej miery je mesto pripravené na zákaz 

parkovania na chodníkoch v nadväznosti na zmenu zákona od 01.10.2023 a akú parkovaciu 

plánuje v meste zaviesť.  

 

- Kamerový systém v meste - aj v súvislosti s uvedeným zákazom parkovania na chodníkoch a aj 

v súvislosti s bezpečnosťou je potrebné zároveň riešiť spôsob vykrytia priestorov kamerovým 

systémom, funkčnosť a efektivitu jednotlivých kamier, či je na postačujúcej úrovni ich 

využívanie práve aj pre potreby flexibilného riešenia prípadne zle parkujúcich vozidiel.  Mgr. 

Róbert Peťko navrhol nahradiť otočné kamery viacerými statickými, aby tak bol priestor 

konštantne vykrytý a oboznámil o technických možnostiach kamier a ich praktickom využití aj 

v súvislosti s riešením parkovania a postihov za zlé parkovanie. 

 

- Dostupnosť jednotlivých priestorov, ulíc, objektov, domov pre záchranné zložky- preveriť 

dostupnosť jednotlivých objektov v meste pre techniku jednotlivých záchranných zložiek-sanitky, 

hasičskú techniky, možnosť pristátia vrtuľníku. Zaistiť, aby pri plánovaní budúcich stavebných 

projektov bolo toto dostatočne zabezpečené.  

 

- Spolupráca škôl s bezpečnostnými zložkami- zabezpečiť užšiu spoluprácu formou praktických 

ukážok, prednášok na rôzne aktuálne témy zo strany príslušníkov policajného zboru a hasičov so 

žiakmi. K tomuto Jana Paičková uviedla, že na školách fungujú preventisti zo strany polície 

a prednášky sú vykonávané. Potrebu riešenia tejto oblasti zdôraznil predseda komisie najmä vo 

vzťahu k stúpajúcemu násiliu aj na školách zo strany detí. JUDr. Kliment oboznámil s projektom 

spolupráce PZ SR zo školami, ktorý už funguje na školách v Bratislave, keď každá škola 
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spolupracuje s konkrétnym príslušníkom, ktorý pravidelne školu navštevuje a poskytuje 

poradenstvo, vykonáva prednášky. 

 

- Problematika bezdomovectva – potreba monitorovania priestorov, kde sa bezdomovci najviac 

zdržujú, najmú s ohľadom na možné riziko vzniku požiarov, prípadne aj bezpečnostné riziko.  

 

- Problematika migrantov- riešenie plánovaného záchytného tábora pre migrantov- problematiku 

sledovať a v rámci možností sa zapojiť do aktivít, resp. vyvinúť aktivity, ktoré budú smerovať 

k neuskutočneniu tohto zámeru vlády v meste Malacky.  

 

 

K bodu 7- Rôzne- diskusia  

 

 

Bola načrtnutá téma zabezpečenia dostatočnej zdravotnej starostlivosti pre mesto Malacky a okolie, 

vzhľadom na nedostatok lekárov, ktorí sú presúvaní do Nemocnice Bory v Bratislave, následkom 

čoho bude zrušený v Malackách urgentný príjem. Stanislav Slezák sa vyjadroval k uvedenému 

v zmysle, že takýmto spôsobom pacientov musia odvážať RZP do rôznych nemocníc v Bratislave, 

čím je sanitka mimo dosah v meste po dobu niekoľkých hodín, zároveň hovoril aj o skutočnosti, že 

RZP je často volaná a zneužívaná aj v prípadoch napríklad nie tak závažných ochorení detí, čo je 

spôsobené aj tým, že pediatri v malackom okrese deti neprijímajú, ťažko ich nejakým spôsobom 

skontaktovať a to aj vzhľadom na ich extrémne nízky počet v okrese a ich preťaženosť.  

Mgr. Peťko k tejto téme uviedol, že by bolo dobré, aby boli v meste zabezpečené aspoň defibrilátory, 

ktoré by boli k dispozícii napr. minimálne pre mestskú políciu, aby tak mohli byť urgentne riešené 

aspoň prípady zástav srdca. (pozn. Kúpnou zmluvou č. 318/2023 bolo od spoločnosti K&M Media, 

s.r.o. v mesiaci jún 2023 zakúpených pre potreby mesta celkom 20 defibrilátorov ) 

 

Na otázku predsedu komisie k spolupráci Mestskej polície a PZ SR sa JUDr. Andrej Kliment vyjadril, 

že je, na základe jeho praktických skúseností, na dobrej úrovni.  
 
 
8. Záver 
 

Predseda komisie na záver poďakoval všetkým členom komisie za účasť s tým, že  ďalšie 
jednania komisie budú zvolávané operatívne podľa potreby.  Rokovanie bolo ukončené o 19.00 hod. 
Zápisnicu spísala tajomníčka  komisie Mgr. Martina Přibylová, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
Prílohu zápisnice tvorí prezenčná listina. 
 

Táto zápisnica bude distribuovaná elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre bezpečnosť 
a verejný poriadok, primátorovi mesta, prednostke mestského úradu, hlavnej kontrolórke mesta  
a k zverejneniu na internetovej stránke mesta. 
 
 
 
 
 

                                                                                         Ing. Štefan Hronček 

                                                                                              

                                                                                            predseda komisie 


